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JUDETUL ARGES 

CONSILIUL LOCAL CORBENI 

PROCES VERBAL 

 

              Incheiat astazi 18.02.2020 la sediul Consiliului Local Corbeni, in sedinta ordinara a acestuia. 

              Sedinta a fost convocata prin dispozitia nr. 65/12.02.2020,  emisa de Primarul comunei Corbeni si 

se desfasoara legal in prezenta unui numar de 15 consilieri, din totalul de 15 consilieri in functie . 

              La sedinta participa domnul Mateescu Virgil Remo - Primarul comunei Corbeni, doamna Vacaru 

Ioana - secretar general, doamna Sovarel Luminita - inspector in cadrul Biroului Buget Finante, domnul 

Popescu Andrei - consilier juridic in cadrul Compartimentului Juridic, doamna Frumosu Georgiana - 

inspector in cadrul Compartimentului Asistenta Sociala si d-ra Giulea Mariana – consilier juridic in cadrul 

aparatului de specialitate al primarului . La sedinta sunt prezenti si cetateni ai comunei Corbeni. 

             Domnul Lazar Gheorghe Gabriel, presedinte de sedinta ales pentru luna februarie 2020, prezinta 

ordinea de zi dupa cum urmeaza: 

1. Raportul privind activitatea  asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav  pe semestrul II,  

al anului 2019. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de masuri sau lucrari de interes local intocmit in 

conformitate cu prevederile Legii 416/2001, proiect initiat de domnul Primar Mateescu Virgil 

Remo. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2020, proiect initiat de domnul Primar 

Mateescu Virgil Remo. 

4. Probleme curente. 

             Se propune completarea ordinii de zi cu proiectul de hotarare privind propunerea de schimbare a 

destinatiei imobilului în care a functionat Grădinița cu program normal Oești,  din imobil cu destinatia de 

invatamant, in imobil cu destinatia de cabinete medicale.Se supune la vot ordinea de zi, cu modificarile 

propuse, si se aproba cu unanimitate de voturi.  

           Se supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 06.02.2020. Au loc 

discutii.Domnul Arman Ion arata ca, primarul a precizat ca se va face curat pe Valea Oeasca la solicitarea 

facuta in sedinta trecuta de domnul Grozavu Elvis. Domnul Primar afirma ca s-a facut curatenie in zona 

respectiva precum si in alte zone.Considera ca fiecare consilier  daca are ocazia, poate sa  discute cu  

cetatenii pentru a nu mai arunca gunoaie pe raza comunei. Domnul Margarita Marian arata ca in procesul 

verbal  s-a consemnat eronat  ca ,, gardurile le-au executat cetatenii pe drumul de pe Valea Oeasca dupa ce 

s-a asfaltat,, si precizeaza ca, dansul a afirmat ca acele garduri  sunt facute pe domeniul public.Domnul 

Primar precizeaza ca, in momentul cand a fost finisorul in zona respectiva, se mergea din gard in gard si 

sunt multi cetatenii care au constructiile facute pana in drumul comunal. Domnul Margarita Marian afirma 

ca sunt cetateni care au taiat asfaltul, iar domnul Michai Nicolae intreaba daca s-a facut documentatie 

cadastrala  pe acel drum. Domnul Primar afirma ca nu stie exact daca acel drum este cadastrat. Avand in 

vedere ca nu mai sunt si alte discutii, se supune la vot procesul verbal al sedintei din data de 06.02.2020 si 

se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se prezinta Raportul privind activitatea  asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav  pe 

semestrul II al anului 2019. Doamna secretar  precizeaza ca acesta a fost transmis spre informare 

Consiliului Local. Domnul Margarita Florin considera ca, este necesar  sa se efectueze controale la anumiti 

asistenti personali fara sa fie anuntati,  deoarece nu toti isi indeplinesc atributiile si au grija de persoanele 

cu handicap . Domnul Stancu Eugen intreaba de cate ori se fac controale la asistentii personali si ce 

nereguli s-au gasit. Doamna Frumosu Georgiana,  inspector in cadrul compartimentului asistenta sociala, 

arata ca aceste controale se fac inopinat, de cate ori este nevoie, si nu au fost gasite nereguli. Domnul 

Nedelea Petre intreaba cati asistenti personali sunt incadrati in munca si cate persoane beneficiaza de 

indemnizatii. Doamna Frumosu Georgiana informeaza  ca sunt incadrati  36 de asistenti personali,  din care 

27 asistenti pentru adulti si 9 asistenti pentru copii cu handicap si sunt 36 de dosare cu indemnizatii, 

situatia fiind de la sfarsitul lunii decembrie.Domnul Nedelea Petre intreaba daca asistentii  personali 

beneficiaza de salariul minim pe economie.Doamna secretar informeaza ca salariile difera in functie de 

vechimea in munca. Afirma ca asistentii personali primesc pe langa salariu , indemnizatia de hrana  si 

vouchere de vacanta. Domnul Margarita Marian intreaba cine îi inlocuieste pe  asistentii personali pe 

perioada efectuarii concediului de odihna. Doamna Sovarel Luminita arata ca  persoanele cu handicap 

beneficiaza de o indemnizatie pentru a-si plati o alta persoana  sa aibe grija de dansii, pe perioada efectuarii 
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concediului de odihna de catre asistentii personali.Domnul Iosif Aurel intreaba daca sunt prevazuti bani in 

buget pentru salariile asistentilor. Doamna  Sovarel Luminita  precizeaza ca sunt prevazuti bani si se 

solicita de la trezorerie cotele defalcate din taxa pe valoare adaugata . 

Se prezinta Proiectul de hotarare privind aprobarea Planului de masuri sau lucrari de interes local 

intocmit in conformitate cu prevederile Legii 416/2001. Domnul Arman Ionut Alexandru intreaba cu 

privire la masura nr. 1 stabilita in planul de masuri, respectiv intretinere zona centrala a comunei Corbeni ( 

camin, dispensar , scoala) , daca intra in aceasta categorie si dispensarul de la Oesti deoarece acesta este 

proprietate privata.Domnul Primar afirma ca nu se face curatenie in incinta imobilului. Domnul Iosif Aurel 

intreaba ce se intampla cu deseurile care sunt colectate  selectiv si ce reducere a acordat firma de 

salubrizare.Domnul primar arata ca  plasticul nu se plateste si se colecteaza separat, fiind  ridicat de masina 

de gunoi. Domnul Nedelea Petre precizeaza ca plasticul nu se plateste si exista si cota obligatorie pe care 

trebuie sa o atingem  in 2020 , de 50 % din gunoiului reciclabil, , in caz contrar se platesc penalitati, 

procentul fiind impus de Uniunea Europeana pentru Romania. Domnul Iosif Aurel considera ca nu este  

corect,  deoarece noi il strangem insa nu primim nimic in schimb. Domnul Michai Nicolae intreaba ce 

valoare are penalizarea, si daca s-a primit vreo informare  cu cantitatea colectata pe raza comunei.  

Domnul Arman Ion afirma ca in alte comune sunt firme care colecteaza gunoiul gratis si intreaba de 

ce nu se face acelasi lucru  si la noi in comuna. Domnul Nedelea Petre  precizeaza ca SC. Financiar Urban 

este singura firma autorizata  care are exclusivitate pentru  colectarea gunoiul pe raza judetului Arges, iar  o 

alta firma ar actiona illegal deoarece  comuna Corbeni s-a inscris impreuna cu celelate comune in ADI 

Servsal cu aprobarea consiliului local de la data respectiva si astfel firma de colectare a gunoiului nu a mai 

discutat cu fiecare localitate in parte , ci  cu toate localitatile membre din asociatie. ADI Servsal a discutat 

in numele tuturor comunelor membre, s-a scos la licitatie colectarea gunoiului pe judetul Arges, SC 

Financiar Urban este firma castigatoarea, si astfel pe 8 ani aceasta firma are exclusivitate in colectarea 

gunoiului. Afirma ca la nivel national sunt impuneri si restrictii ca urmare a aderarii la Uniunea Europeana, 

si anual este necesar sa se  creasca procentul de gunoi selectiv. ADI Servsal negociaza cu firma 

castigatoare schimbarile intervenite, cum ar fi pretul / persoana/ tona. Domnul Iosif Aurel intreaba daca 

rampa de gunoi de la Rotunda, care a fost in patrimoniul SC Luminis de Soare, a fost transferata firmei de 

gunoi  si intreaba totodata  de containerul care era la rampa din Corbeni. Domnul Primar  precizeaza ca 

rampa nu este transferata firmei, iar containerul a fost ridicat de firma, deoarece apartinea acesteia.      

 Domnul Nedelea Petre precizeaza ca de la populatie pe anul 2019 cantitatea ridicata este de 643 

T, si 164 T gunoi reciclabil, iar pentru ca nu s-a ajuns la procentul stabilit, s-a penalizat cu suma de 8745 

lei. Domnul Iosif Aurel intreaba cine aplica penalizarile. Doamna Sovarel arata ca Fondul de Mediu. 

Domnul Margarita Marian arata ca s-a inceput colectarea selectiva din luna august 2019. Domnul Nedelea 

Petre este de parere  ca s-a inceput din luna august deoarece s-a intarziat aratand ca a doua zi de marti  din 

luna,  se colecteaza gunoi reciclabil, insa chiar daca este colectat in aceeasi masina cu cel menajer, se 

ajunge la cantar si in acel loc gunoiul este selectat separat de catre angajatii firmei. Domnul Arman Ionut 

Alexandru intreaba cate tone de reciclabil este necesar sa se ridice pe anul 2020. Domnul Nedelea Petre 

afirma ca 50 % din cantitate, insa  Primaria prin colectarea gunoiului de pe domeniul public cu cei de la 

ajutorul social, a mai predat  gunoi reciclabil chiar si inainte de a se porni campania impreuna cu cetatenii 

comunei. Domnul Iosif Aurel arata  ca atat la Curtea de Arges cat si intr-o alta comuna,se colecteaza plastic 

cu o masina speciala, insa la noi nu se poate. Domnul Margarita Marian intreaba cate persoane sunt la 

ajutorul social si cati sunt apti de munca. Doamna Frumosu Georgiana arata ca, sunt 91 de dosare si 82 de 

persoane apte de munca. Domnul Iosif Aurel  intreaba cate dosare au fost de la inceput, iar d-na Frumosu 

afirma ca, in momentul cand s-a angajat la primarie, erau 182 de dosare. Domnul Primar precizeaza ca s-a 

schimbat legislatia iar pentru cei care refuza un loc de munca  inceteaza ajutorul social. Avand in vedere ca 

nu mai sunt si alte discutii se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu unanimitate de voturi.  

 Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2020. Avand in vedere 

ca bugetul a fost discutat la sedintele  comisiilor de specialitate, fiecare consilier poate sa isi spuna punctul 

de vedere pe baza acestui proiect de hotarare. Se da cuvantul domnului Buhai Florin care  considera ca sunt 

foarte multe investitii  la Oesti care nu sunt prioritare. Domnul Primar precizeaza  ca se va incepe in cel 

mai scurt timp asfaltarea si canalizarea pentru cei 2 km in Corbeni, investitie  prin PNDL.Domnul Buhai 

Florin intreaba care este valoarea proiectului, deoarece este aprobat de mult timp insa nu s-a facut  nimic in 

acest sens. Domnul primar  precizeaza ca nu cunoaste suma exacta privind valoarea proiectului, insa cine e 

interesat  poate sa studieze dosarele. Domnul Margarita Florin propune sa se aloce bani pentru montarea in 

cele doua camine culturale a unor centrale termice necesare incalzirii spatiilor. Afirma ca sunt copiii de la 
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dansuri care vin saptamanal in caminul din Poienari si este necesar sa fie asigurata incalzirea in acel spatiu. 

Doamna Sovarel Luminita arata ca sunt bani disponibili la cheltuieli cu materiale si se poate achizitiona din 

acest capitol centralele respective.  

            Domnul Iosif Aurel intreaba care este valoarea proiectului pe PNDL 2. Domnul Primar precizeaza 

ca suma este de cca 48 miliarde. Domnul Iosif Aurel  afirma ca, in momentul cand s-a discutat proiectul s-a 

precizat ca va costa 32 miliarde +TVA,  iar dupa un an de zile s-a spus ca nu s-a aprobat proiectul si s-a 

stabilit o alta valoare de cca 23 miliarde + TVA. Domnul Primar afirma ca aceasta este valoarea 

contractului , fiind si o hotarare de consiliul local din anul 2018 in care este prinsa aceasta valoare.Sunt 

discutii dezorganizate.Se propune luarea unei pauze. Dupa pauza se reiau discutiile.  

            Se prezinta in sedinta HCL 7/31.01.2018, si se arata ca s-au aprobat indicatorii tehnico economici  

pentru acest obiectiv , iar valoarea proiectului este de 4.896.556,198 lei. Domnul Motoi Cristian intreaba de 

unde vin banii si care este contributia Consiliului Local. Domnul primar arata  ca banii vin de la Ministerul 

Dezvoltarii, iar cofinatarea  consiliului local este suma prinsa in lista de investitii .Domnul Iosif intreaba 

cine a castigat licitatia iar domnul Primar afirma ca este firma ADP Electronic, iar in urma contestatiilor s-a 

semnat contractul cu aceasta firma. In prezent se lucreaza la proiectare si proiectantul a afirmat ca la 

sfarsitul lunii august ar fi finalizata. Domnul Iosif Aurel intreaba  ce se intampla cu penalitatile de la 

drumul din Chiciora. Doamna Sovarel Luminita afirma ca in prezent suntem in faza de a le recupera de la 

constructor. Domnul Iosif Aurel intreaba cum  se va plati,  deoarece s-au platit cele 10 miliarde ca urmare a 

executarii silite. Doamna secretar afirma ca in prezent nu suntem executati  silit cu aceasta suma ce 

reprezinta penalitatile si s-a facut contestatie la suma initiala primita , ramanand cca 2 miliarde lei vechi. 

Domnul Nedelea Petre considera ca din moment ce acesta suma nu a fost prinsa in buget, aceasta se va 

rezolva pe parcursul anului .  

              Domnul Iosif Aurel intreaba ce reprezinta  sumaprevazuta  in buget pentru cultura. Domnul  

Primar arata  ca sunt 250 mii lei pentru festival si restul  pentru  familiile care implinesc  50 de ani de 

casatorie, precum si premii pentru copii de la scoala . Doamna Sovarel Luminita prezinta  o cerere facuta 

de Parohia Poienari prin care solicita o suma de bani pentru continuarea lucrarilor necesare reabilitarii 

lacasului de cult, in suma de 50.000lei.Domnul Nedelea Petre intreaba ce legatura are aceasta solicitare cu 

suma prevazuta pentru cultura. Doamna Sovarel afirma ca din acest capitol se pot plati si aceste solicitari, 

iar domnul Primar a propus alocarea sumei de 10 mii lei. Domnul Iosif Aurel propune un amendament in 

sensul de a se plati aceasta suma la Parohia de la Poienari. Domnul Motoi Cristian afirma ca este necesar sa 

se dea bani si la biserica de la Oestii Pamanteni. Domnul Nedelea Petre afirma ca bugetul primariei 

Corbeni  este in valoare de 10 mii lei impreuna cu suma de  3 milioane de lei de anul trecut,si astfel dand la 

o parte cheltuielile de functionare, vor mai ramane pentru investiti cca 1 milion de lei. Propune sa se aloce 

la fiecare biserica cate 50 mii lei , si astfel toti banii  de investitii vor fi alocati la biserici. Domnul Sopa 

Vasile afirma ca s-a facut scandal cand s-au reabilitat scolile si acum dorim sa alocam bani la biserici , 

precizant totdata ca se platesc taxe la biserica si se solicita si  bani de la cetateni in fiecare an.  

Domnul Arman Ion arata ca daca se urmaresc ordinele de plata se vede  care sunt cheltuielile. 

Afirma ca la scoala de la Oesti s-a prins in lista de investiti un miliard, insa din anul 2018 nu s-a facut 

nimic, iar lista de investitii doar s-a copiat . Domnul Primarface precizarea  ca banii pentru scoala sunt de 

la Consiliul Judetean si  ca nu au fost sume suficiente pentru anumite investitii , motiv pentru care s-au 

prevazut sume in acest proiect de hotarare pentru a se face demersurile necesare inceperii proiectelor 

stabilite in lista de investitii. Domnul Arman Ionut Alexandru intreaba daca este cuprinsa in proiect si 

intocmirea  studiului de fezabilitate si proiectare  in suma prinsa in lista de investitii pentru modernizare 

drum Valea Oesca considerand  ca este necesar sa se faca gabioane,  ziduri de sustinere, podisti,  rigole si 

balustrade, si  fara aceste lucrari, nu va aproba bugetul . Domnul primar  arata ca banii nu vor ajunge 

pentru toate aceste lucrari si sunt doar pentru un strat de asfalt . Domnul Arman Ionut Alexandru  solicita 

lamuriri pentru drumul de la Garaj pana la izlaz , in suma de 2 miliarde .Domnul Primar informeaza 

Consiliul ca aceasta suma  este pentru  studiul de fezabilitate si proiectare,  iar daca nu vor ajunge banii  se 

pot face rectificari de buget pe parcursul anului. Domnul Arman Ionut Alexandru  considera ca se pot 

diminua lucrarile pentru a se face de calitate sau se poate face  un imprumut.Afirma ca drumul de la Martin 

spre biserica este distrus si trebuie reabilitat. Domnul Primar precizeaza ca acestea sunt sumele,  iar daca se 

doreste se pot lua bani si se pot redistribui  unde considera necesar consiliul local. Domnul Arman Ionut 

Alexandru intreaba daca s-a platit drumul de la Dode unde este turnat doar un strat de asfalt si solicita  sa 

se  prevada  in proiect si drumul de la Martin la Troita.Domnul primar afirma ca este achitata acea lucrare. 
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Domnul Michai Nicolae  arata faptul ca de doi ani se trec investitiile pe hartie insa nu se realizeaza 

nimic si considera oportun sa se aloca bani si pentru biserici. Afirma ca este necesar sa se rezolve si cu  

investitia pentru achizitonarea buloescavatorului, afirmand ca lista de investitii a fost preluata de anul 

trecut cu exceptia podului de la Berindesti. Considera  ca se reporteaza  banii din an in an, insa nu se face 

nimic.   

Domnul Margarita Marian  arata ca s-a copiat lista de investitii de anul trecut cu mici exceptii , si 

intreaba ce reprezinta investitia modernizare sistem alimentare cu apa Corbeni. Domnul primar precizeaza  

ca la podul la Limpedea propune sa se faca o statie de filtrare , astfel incat ambele conducte de apa  sa 

treaca prin acele filtre si  sa se clorineze apa. Domnul Margarita Marian intreaba daca va fi o solutie viabila 

si apa nu va mai veni tulbure. Considera ca era necesar sa se inceapa cu modernizarea captarilor si ulterior 

sa se faca filtrarea apei. Domnul primar este de parere ca daca apa va fi tulbure nu se poate face nimic chiar 

daca se monteaza filtre, deoarece sursa de apa este din vale. Domnul Nedelea Petre  este de parere ca daca 

se face o captare in conditii, nu mai este nevoie de aceasta statie de filtrare. Domnul Margarita Marian arata 

ca sunt prevazuti  din nou bani pentru achizita buldoescavatorului insa nu s-a facut nimic in acest sens, desi 

este un utilaj necesar comunei. Afirma ca se vor face anumite proiecte numai de dragul campaniei.  

Domnul Lazar Gabriel  arata  ca lista de investitii cuprinde multe proiecte, iar pentru asfaltari de 

drumuri banii vor fi insuficienti, insa daca vor mai exista rectificari de buget, poate vor fi finalizate. 

Domnul Valceleanu Marius  precizeaza ca lista a fost discutata, si intreaba cand se va da in functiune  

canalizarea de la Oesti si daca sunt prinsi bani pentru racorduri. Domnul Primar arata  ca saptamana 

viitoare se va face receptia, iar montarea racordurilor  va fi o lucrare separata deoarece trebuiesc obtinute 

avize de  la diverse institutii. Domnul Bostinaru Constantin  considera ca este necesara efecutarea 

lucrarilor, podul de la Berindesti si achizitia buldoescavatorului sunt urgente si considera oportun sa se 

rezolve si problema cultelor.Domnul Motoi Cristian solicita  adresa prin care  s-a depus la institutiile 

competente proiectul pentru asfaltarea drumului pe 6 km de la Oesti, deoarece detine informatii ca au fost 

comune care au avut punctaj mai mic decat comuna Corbeni si au accesat fonduri europene. Domnul 

primar arata ca se va cauta adresa cu care a fost depus proiectul la ministerul dezvoltarii precum  si 

raspunsul primit. Domnul Motoi Cristian considera oportun ca sa mearga in acelasi proiect cu comunele 

invecinate pentru introducerea gazelor. Domnul primar precizeaza ca firma de consultanta a solicita, la 

inceput, 20 % din valoarea contractului, iar la predarea studiului de fezabilitate acestia doresc achitarea 

intregii sume. Domnul Popescu Andrei precizeaza  ca in acea adresa primita pe email se arata ca, avand in 

vedere ca sunt mai multe comune, pretul va fi de 1 miliard fara Tva pentru fiecare  , si doreste 20 % de la 

fiecare localitate la semnarea contractului iar restul la predarea actelor.  

Domnul Nedelea Petre precizeaza ca, adresa primita face referire strict la pretentiile firmei, insa la 

intalnirea la care a participa alaturi de ceilalti primari , acestia au precizat ca nu se vor aloca bani pana la 

obtinerea finantarii . Afirma ca sunt doua optiuni,  si anume : se poate merge impreuna cu comunele 

invecinate sau separat  cu bransarea de la conducta din  Albesti, iar din punct de vedere organizatoric  si 

financiar costurile vor fi mai mici pentru ultima varianta insa va fi strict doar pentru comuna Corbeni , nu si 

pentru alte comune deoarece nu este debitul necesar . Domnul Primar precizeaza ca este necesar sa se 

decida cum se va face, deoarece sunt multe localitati care au bani dar care nu au primit aprobare. Domnul 

Motoi Cristian  este de parere ca este necesar sa se ia o decizie viabila. Domnul Primar afirma ca pentru 

inceput se lucreaza la studiul de fezabilitate iar cand se va deschide  PNDL se vor transmite documentele, 

deoarece nu se poate suporta o astfel de investitie din bugetul comunei. Afirma ca pentru inceput se va face 

o magistrala care va fi pe drumul national iar ulterior se vor face extinderi. Domnul Motoi Cristian afirma 

ca este necesar sa primeasca bani toate bisericile sau sa nu se aloce bani  la nici o biserica.Sunt discutii 

dezorganizate.  

Domnul Turbureanu Ion arata ca este necesar sa se asfalteze si drumul dintre comuna noastra si 

comuna Cicanesti deoarece nu este trecut in lista de investitii si este un drum important. Domnul primar 

considera ca sunt si alte drumuri care au prioritate. Domnul Stancu Eugen solicita sa se faca aceste 

investitii in acest an. Domnul primar afirma ca dureaza foarte mult pana se obtin toate avizele necesare 

precum si intocmirea studiilor de fezabilitate, iar investitiile se scot la licitatie, se pot face contestatii , si nu 

se poate spune clar cand se vor termina aceste investitii. Domnul Stancu Eugen solicita amplasarea de 

piatra concasata pe drumurile comunale, insa sa se stabilizeze piatra cu vibra. De asemenea legat de 

achizitia buldoescavatroului intreaba ce se poate face. Domnul Popescu Andrei arata ca s-a consultat si cu 

persoane care au expertiza in domeniul achizitiilor si considera ca achizitia nu poate fi anulata. Domnul 

Stancu Eugen solicita reabilitarea  captarii de la fantana de apa. Domnul primar precizeaza ca aceasta va fi 
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reabilitata.Domnul Sopa Vasile  considera ca este necesar sa se realizeze toate investitiile care au fost 

prinse in lista  in acest an.  

Domnul Nedelea Petre este de parere ca investitiile nu se vor  realiza ,  insa virarea sumelor catre 

biserici,  scoli sau in alte locuri, dupa  aprobare, se vor realiza rapid . Afirma ca in acest mandat nu s-a 

facut nici macar un metru de asfalt in comuna si  chiar daca se va vota  bugetul, investitiile nu se vor face, 

se fac doar studiile de fezabilitate asa cum s-a facut si pentru panoruile fotovoltaice .Afirma ca voteaza 

bugetul asa cum a fost promovat de initator, insa nu crede ca se vor face si investitiile propuse. Domnul 

Primar precizeaza ca in scurt timp,  vor incepe lucrarile pentru finalizarea scolii de la Oesti iar pentru 

extindere retelei electrice  actele au fost inaintate  institutiile abilitate.Pentru proiectul de gaze se lucreaza 

in prezent la intocmirea studiului de fezabilitate pentru racordarea de la Albesti, la canalizarea de la Oesti  

se va face receptia, iar  proiectul pe PNDL pana la sfarsitul lunii august considera ca se va finaliza. Afirma 

ca anumite investitii pot fi incepute in cel mai scurt timp.  

Se da cuvantul domnului Rusu Ion care informeaza ca biserica de la Poienari este in reabilitare, 

acoperisul trebuie inlocuit si tencuiala trebuie schimbata,  insa daca nu se doreste sa se aloce bani la 

biserica macar sa se faca investiti pentru scoala.Domnul viceprimar  considera ca parohia de la Rotunda 

este mai mica si trebuie sa alocam bani si pentru aceasta. Domnul Lazar Gabriel  propune sa se aloca 

bisericii de la Oestii Pamanteni suma de 10 mii lei iar domnul Nedelea Petre propune sa se aloce suma de 

10 mii lei pentru biserica de la Rotunda. Se supune la vot amendamentul propus de domnul Iosif Aurel prin 

care solicita  sa se aloce 10 mii lei pentru biserica din Poienari. Se supune la vot si se aproba cu 11 voturi 

pentru si 2 abtineri ( Sopa Vasile, Buhai Florin). Se supune la vot amendamentul propus de domnul Lazar 

Gheorghe Gabriel  prin care solicita  sa se aloce 10 mii lei pentru biserica din Oestii Pamanteni. Se supune 

la vot si se aproba cu 12 voturi pentru si 3 abtineri ( Sopa Vasile, Buhai Florin, Iosif Aurel). Se supune la 

vot amendamentul propus de domnul Nedelea Petre  prin care solicita  sa se aloce 10 mii lei pentru biserica 

din Rotunda. Se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru si 5 abtineri (  Stancu Eugen, Sopa Vasile, 

Buhai Florin, Iosif Aurel, Margarita Florin ). 

Doamna Sovarel Luminita arata ca se va diminua fondul de rezerva prin alocarea sumelor aprobate 

catre biserici si acestea vor fi platite  in baza documentelor justificative. Domnul Michai Nicolae afirma ca 

in ultimele luni platile pentru curentul electric s-au dublat, datorita faptului ca  la Oesti este un consum 

foarte mare la alimentarea cu apa si propune refacerea investitie prin montarea bazinelor mai sus si 

executarea altei  captari . Domnul Primar informeaza consiliul ca si la bazinul de la Predeal  s-au consumat 

intr-o luna 30 mii m
3
 de apa . Domnul Margarita Florin intreaba de ce nu se monteaza apometre deoarece la 

Oesti se consuma curent foarte mult iar apa nu mai este prin cadere. Doamna secretar precizeaza faptul ca 

ca s-a adus la cunostinta Consiliului Local adresa de la ANRSC cu privire la gestionarea acestui serviciu, si 

pentru intrarea in legalitate este necesara delegarea acestuia. Domnul Nedelea Petre considera ca este 

necesar sa fie contorizata apa in toata comuna, nu doar la Oesti, insa cetatenii vor fi  nemultumiti . Domnul 

Primar este de parere ca pentru inceput este necesar sa fie infiintat serviciul. Domnul Arman Ion afirma ca 

in 2017, la initiativa sa, s-au deplasat consilierii la captarea de  apa din punctul Siliste si apoi la canal, insa 

nimeni nu a venit cu nicio propunere, si de aceea se platesc 100 milioane de lei. 

Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii, se supun la vot proiectul de hotarare privind 

aprobarea bugetului local pe anul 2020 cu amendamentele aprobate , si se aproba cu 13 voturi pentru si 2 

abtineri ( Michai Nicolae si Margarita Marian). Se solicita luarea unui pauze, dupa care discutiile vor fi 

reluate.  

            Se prezinta proiectul de hotarare privind propunerea de schimbare a destinatiei imobilului în care a 

functionat Grădinița cu program normal Oești, din imobil cu destinatia de invatamant in imobil cu 

destinatia de cabinete medicale. Doamna secretar  precizeaza ca se vor  transmite ulterior documentele 

impreuna cu avizele solicitate de la scoala  si de la inspectoratul scolar, la minister pentru a primi  avizul 

conform. Domnul Margarita Marian solicita sa se faca o mentiune sa nu se mai vanda indiferent de legile 

aparute. Doamna secretar precizeaza ca se va solicita avizul conform  ca se inchiriaze pe o perioada de 5 

ani. Domnul Iosif Aurel precizeaza ca domnul Dogaru Dan a afirmat ca, a existat pe vremea cand a fost 

dansul consilier local o hotarare prin care s-au concesionat si nu s-au vandut ambele dispensare. Doamna 

secretar arata  ca initial s-a aprobat lista spatiilor in care functionau  cabinetele medicale, existand 

posibilitatea din partea medicilor  de concesionare sau de cumparare a spatiilor. In prima faza toti medicii 

au dorit concesionarea spatiilor, insa ulterior medicul de la Oesti a optat  pentru cumparare. Domnul Turcu 

Ion Corneliu intreaba daca in contractul de vanzare cumparare a spatiului sunt si anumite clauze stipulate si 

daca au fost toate respectate.Doamna secretar afirma ca primaria a fost informata asupra acestor aspecte 
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cand a venit noul medic de la Oesti si a solicitat  alt spatiu, insa acel contract va fi studiat pentru a se vedea 

daca au fost  respectate toate clauzele. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune la vot 

proiectul de hotarare si aproba cu unanimitate de voturi. 

 Se trece la probleme curente. 

 Se prezinta cererea formulata  de domnul Turcu Vasile prin care solicita construirea unui adapost de 

animale provizoiu,  in izlazul Pestritu. Domnul Primar afirma ca este o contructie provizorie. Domnul 

Turcu Ion Corneliu arata ca s-au executat si doua bazine de apa benefice animelor . In urma discutiilor 

Consiliul local este de acord cu solicitarea  dar  cu respectarea prevederilor legale si a concesiunii. 

             Se prezinta cererea formulata de Martin Constantin Adrian prin care solicita inchirierea sau 

concesinarea unei suprafete de 80 mp in fata casei sale pe domeniul public, pentru un interes personal. 

Cererea este repartizata spre analiza , comisiei de specialialitate nr. 1 din cadrul Consiliului Local Corbeni.   

             Se prezinta adresa emisa de Institutia Prefectului cu privire la stabilirea unui loc amenajat  in 

anumite conditii,  pentru ingroparea cadavrelor de animale , avand in vedere raspandirea focarelor de PPA 

si gripa aviara. Domnul Nedelea Petre precizeaza ca pe raza comunei nu exista un  loc care sa intruneasca 

conditiile solicitate. Domnul Primar afirma ca este necesar sa se solicite si un aviz in acest sens. Doamna 

secretar considera ca este necesar sa se studieze legislatia deoarece este posibil sa avem obligatia  de a face 

acest lucru.  

             Se prezinta adresa emisa de Fundatia umanitara HAND- ROM,  prin care solicita coplata in suma 

de 400 lei / luna pentru  terapie si decontarea combustibilului  necesar transportului minorelor cu 

dizabilitati Catanoiu Iuliana Ionela si Catanoiu Alexandra Florentina . In urma discutiilor, Consiliul Local 

este de acord cu unanimitate de voturi cu solicitarea .  

 Se prezinta cererea formulata de Zlotea Petre , prin care solicita punerea in discutie a pasunatului 

din izlazul Varu. Domnul Michai Nicolae arata  ca s-a precizat in ultima sedinta, sa vina impreuna cu  

domnul Grozavu Vasile la sedinta pentru a se discuta problemele sesizate.  

Se da cuvantul domnului Rusu Ion care arata  ca pe drumul ce duce  la scoala si la gradinita nu sunt 

amplasate tomberone stradale. De asemenea pe drumul ce duce spre scoala este depozitata  o gramada de 

bolovani iar daca acestea vor fi luati se fluidizeaza circulatia in zona scolii, iar la gradinitia nu esteamenajat  

nici macar un loc de joaca.Arata de asemenea faptul ca  valea raului  Arges este plina de gunoaie si este 

necesar sa se aplice amenzi pentru a nu se mai arunca gunoiul in toate zonele din comuna. Domnul primar 

afirma ca scoala are buget si poate executa aceste lucrari  , insa nu a solicitat decat o centrala termica .  

Se da cuvantul doamnei Telinoiu Mirela  care solicita reabilitarea drumului ce duce spre dispensarul 

uman  si postul de politie, aratand ca in curba la liceul dumul s-a  deteriorat . De asemenea solicita reparatii 

la parcul de copii din satul Poienari.Domnul Primar precizeaza ca acel drum este inclus in proiectul pe 

PNDL si santul in acea zona se va largi.Domnul Nedelea Petre intreaba in ce consta ajutorul pentru 

reparatia  parcului. Doamna Telinoiu informeaza consiliul ca s-au distrus anumite corpuri din leaganele 

amplasate in parc . De asemenea arata ca a afirmat ca este frig in camera in care se recolteaza analize 

cetatenilor din comuna.Domnul Sopa Vasile precizeaza ca firma care recolteaza analize este particulara iar 

medicii de familie  nu le-au permis sa recolteze analize in incinta dispensarului deoarece deranjeaza insa in 

camera de la tabara nu au aviz pentru a se recolta analize.Doamna Telinou considera ca primaria ar trebui 

sa se implice si sa gaseasca un spatiu adecvat, insa toate aceste aspecte trebuiesc aduse la cunostinta 

cetatenilor. Domnul Sopa Vasile este de parere ca este necesar sa aiba aviz pentru a recolta analize.Domnul 

Buhai Floirn considera ca firma respectiva trebuie sa asigure toate conditiile .  

Se da cuvantul domnului Turcu Ion Corneliu care  arata ca pe ulita unde locuieste s-a pus piatra 

concasata insa nu a fost adusa vibra si drumul s-a deteriorat. Domnul Primar afirma ca nu a avut cunostinta 

ca nu a fost utilaj in zona, insa il va repara. De asemenea solicita informatii in legatura cu infiintarea unui 

cabinet medical stomatologic. Doamna secretar precizeaza ca trebuie intocmita o documentatie  si  ulterior 

este necesar sa se faca proiect de hotarare si sa se scoata la licitatie spatiul pentru inchiriere. In ceea ce 

priveste contractul de vanzare cumparare al dispenarului de la Oesti , d-nul Turcu precizeaza ca sunt clauze 

stabilite si se poate merge la instanta pentru a se cere anularea acestuia, deoarece nu i se pare normal 

vanzarea acestui  imobil precum si alte vanzari care au fost facute in comuna Precizeaza de asemenea ca 

legat de achizitia buloescavatorului ,  solutia este inceperea unei actiuni  in instanta impotriva domnului 

Lazar Ionut pentru neindeplinirea atributiunilor de serviciu si astfel se pot anula contractele  si licitatiile , 

daca se vrea acest lucru. Afirma ca singurul for care poate lua hotarari intr-o comuna este Consiliul Local 

si va demonstra acest lucru deoarece la Baiculesti o singura persoana a castigat in instanta drepturile pe 

care le merita iar primaria Baiculesti   plateste  acesteia  suma de 100 lei / zi penalitati de intarzaiere,  pana 
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îi va executa acesteia toate lucrarile pe care le-a castigat in instanta. Arata de asemenea  ca pe toate vaile 

sunt aruncate gunoaie,  la fel si pe drumul ce duce spre Mosteni sunt foarte multe gunoaie aruncate si multe 

izvoare, insa nu doar primaria trebuie sa rezolve aceste probleme ci si cetatenii ar trebuie sa se 

implice.Afirma ca cei de la ajutorul social nu presteaza munca corespunzator si  este necesar sa se gaseasca 

solutii pentru a se rezolva multe probleme. Domnul  Turcu Ion Corneliu arata ca se vor face adunari 

generale pentru fiecare asociatie si vor exista probleme ca in fiecare an legate de pasunatul pe pasunile 

comunale. Solicita sa se gaseasca solutii pentru a nu mai exista probleme, iar in cazul in care nu se rezolva 

situatia , precizeaza ca  va face actiune la instanta impotriva consiului local. Domnul Turbureanu Ion 

informeaza Consiliul local ca la Oesti, la  puntea de pe malul stang,  s-a pus balast si nu exista nici o 

treapta, iar in zona unde a decedat Brezan erau montate balustrade insa acestea s-au deteriorat.Domnul 

primar precizeaza ca se vor face trepte la acea punte, iar legat de lisele deteriorate  se va incerca inlocuirea 

lor. 

Ordinea de zi fiind epuizata sedinta se incheie drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 
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